
 

Voel skole 
Datoer for kommende møde(kage):18/8, 17/9(pizza), 27/10(Maj), 26/11(René), 

14/12(Tine), 26/1(Tanja), 25/2(Lene), 6/4(Trine), 17/5(René), 17/6(Randi) 

 

Tilstede: Tine, Tanja, Trine, Karen, Maj, René, Lene, René, Henrik, Anette og Randi 

Afbud:  

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde d. 17. september 2020 kl. 18.00-21.00 i 
mødelokalet ved mellemtrinnets fællesrum. 
 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 

 

Meddelelser 

Fra ledelsen: 

Fra formanden: 

Skolebestyrelseskurs

us? (d.28.sept. 

kl.17.30-21.00) 

Fra 

undervisning/fritids

del: 

Øvrige meddelelser: 

 

Fra ledelsen: 

Der er et legat, hvor Henrik er blevet legatbestyrer. 

 

Fra formanden: 

Punkter til dagsordenen skal sendes til Randi senest 8 dage før, så 

dagsordenen kan komme ud 4 dage før mødet. 

Trine og Maj melder tilbage til Randi, om de kan deltage. 

Elevrådet skal inviteres to gange om året til bestyrelsesmøde. 

Der er også to møder i det forpligtende fællesskab. Det skal tilpasses 

situationen med corona. 

Undervisning/fritidsdel: 

Der er afholdt næsten alle forældremøder. 

Corona og især hjemsendelse af syge børn er svært for personalet. 

   



 

Skolens fælles dage er udfordret af corona, men de bliver planlagt efter de 

restriktioner, der er gældende. Vi arbejder med at gennemføre alle 

arrangementer. 

Mellemtrinnet er kommet godt i gang. De deltog i den store skraldedag. 

SFO er presset af, at man ikke må blande børnene på tværs af grupperne. Det 

siger restriktioner. Vi er presset af, at vi ikke må blande børnene, fordi det er 

en del af vores pædagogik. 

Bestyrelsen er nysgerrige på, hvornår vores pædagogik kommer til at lide 

under det. Vores oplevelse er at børnene trives. 

Klubben er også ramt af, at børnene i klubben har vænnet sig til at gå hjem. 

Der er blev nævnt skærmtid, at der er kedeligt i klubben. Forældreorientering 

omkring klubben. Velkomstbrev til nye børn og forældre. 

Ugeplan på døren til klubben. Forslag om at lægge et billede på AULA. 

 

 

Pkt. 2 

(45 

min) 

 

Indhold for 

skolebestyrelsens 

arbejde i 20/21 

- Udvælgelse 

af principper 

til tilsyn 

- Evt. nye 

fokusområde

r og 

principper 

Læs hæftet som blev udleveret på sidste møde. (er også 

vedhæftet) 

Silkeborg kommunes styrelsesvedtægter: 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/ 

Randi præsenterer og igangsætter en proces. 

Bestyrelsen præsenterer sig selv og hvorfor de sidder i 

bestyrelsen. Samt hvilke principper de ønsker at arbejde med. 

Randi gennemgår hvilke principper, der er skal-principper, og 

hvilke der er må-principper. 

Vi skal ændre ordlyden på de principper, vi har, så de matcher 

lovkravet. Vi arbejder på at få alle gamle principperne flyttet over 

på den nye hjemmeside. 

Vi skal finde princippet for det forpligtende samarbejde. Vores 

anti-mobbe-strategi er heller ikke flyttet med over. 

Kan-principperne skolen har er 

Mobiltelefon og skærm 

Der ligger også en sorgplan, men det er ikke et princip. 

Har vi nogen kan-principper, vi gerne vil arbejde med. 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/


 

 

 Princip omkring /retningslinjer vi kan arbejde med: 

Hvad er Voel Skole, det naturlige valg (Randi, Et møde med 

fælles oplæg og derefter gruppearbejde) Punkt til næste gang 

Et barn, en skole, herunder princip omkring skift mellem 

afdelinger, overbygningsskole/ Overgange          ( Tina, Trine) 

26/1 

Praktik, eller med far og mor på arbejde. Tænke det under den 

åbne skole. 

Kost og søvn, Læringsparathed, hvordan agerer man i et 

klasserum (Maj, Karen) Dette punkt kunne elevrådet også 

arbejde med. 26/11 

SFO/Klub, dette punkt er oplagt sammen med elevrådet (Rene 

og Tanja) 26/11, inviteres elevrådet med. De inviteres til at 

arbejde med punktet inden. Randi inviterer elevrådet. 

Læsesvage/ordblinde handleplaner, beskrivelse af indsatser. 

Dette arbejdes der med i PLC og ”Alle skal med” 

Kultur omkring hjælpemidler 

Forældreinddragelse på mellemtrinnet 

De emner, der er markeret med fede typer, arbejdes der med 

først. 

Pkt. 3 

(10 

min) 

Orientering om den 

kommunale indsats 

”Alle skal med” 

Henrik fremlægger. Se evt. link: http://alleskalmedsilkeborg.dk/ 

Henrik giver en kort orientering, men punktet skubbes til næste 

gang 

Pkt. 4 

(20 

min) 

Trivselsmåling 19/20 

(børnenes trivsel) 

Rapporter vedhæftet. Henrik præsenterer. 

Personalet skal snakke om rapporten her i efteråret.  

Trivselsmålingen indgår i kvalitetesrapporten, så bestyrelsen skal 

senere forholde sig til den. 

Punktet er på næste gang. 

Pkt. 5 Evt. Der spørges til arbejdsdagen, men den er udsat pga. corona. Det 

gør Henrik 
 

http://alleskalmedsilkeborg.dk/

